
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 14. september 2021, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud:  

 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 17.08.21 HM/CM 
 
 
 
 

 
 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 
 
   
 

 
 
 

3. Planlægning af kontaktforældremøde tirsdag d. 5. okt.   HM/CM 
 
Antal, lokale, forplejning & indhold.  
  
 
 
 

 
 
 

4. Henvendelse fra foreningen ”Skolens Venner”  HM/CM 
 
Drøftelsen fortsættes fra sidste møde. Vi har fået en henvendelse fra foreningen ”Skolens ven-
ner” omkring medlemskab, og muligheden for at få tilknyttet en frivillig skole ven. Se vedhæftet 
bilag 1 & 2.  
 
 
 
 

 
 
 

5. Evaluering af skolebestyrelsens deltagelse på forældremøder      HM/CM 
 
Evaluering af skolebestyrelsens deltagelse på forældremøder.  
 

 
 

 



 

6. Svar fra forvaltningen til udtalelse vedr. ”den lukkede skole-
buskørsel”    

HM/CM 

 
Fra dette skoleår benyttes der ikke længere lukkede ruter. Dette betyder at alle elever – både 
kørselsberettede, ikke-kørselsberettede og selv fru. Jensen der skal i Brugsen – må tage med 
bussen, såfremt der er plads, og de kan bruge de eksisterende stoppesteder. Dette gælder selv-
følgelig også legekammerater.   
 
Hald Ege Skole - Udtalelse vedr. ”den lukkede” skolebuskørsel.  

 Ifølge bekendtgørelsen om befordring af elever i folkeskolen ”skal kommunalbestyrelsen ind-
hente udtalelse om ordningens nærmere tilrettelæggelse, herunder ruter, afgangstider, venteti-
der og opsamlingssteder”.   

Skolebestyrelsen kan konstatere at den ”lukkede” skolebuskørsel generelt fungerer godt. Skole-
bestyrelsen har dog et ønske om, at man som barn i SFO kan bruge de ”lukkede ruter” på alle 
afgangstidspunkter fra skolen.   

Skolebestyrelsen bakker op om den besluttede afvigelse fra lovgivningen, som børne- og ung-
domsudvalget besluttede på mødet d. 30.05.17. Muligheden for at få en legekammerat med 
hjem i den lukkede skolebus, er vigtig for børnenes sociale trivsel. 

Skolebestyrelsen er bevidste om at køretid m.m. følger den gældende lovgivning, men vi kunne 
godt ønske, at man politisk var villig til at se på dette. Vi har elever som er længe undervejs, og 
som skal gå et godt stykke når de bliver sat af – specielt i den mørke tid kan det være problema-
tisk. Det varierer selvfølgelig år for år. I år er der eksempelvis elever der starter kl.07.20 og er 
fremme ved skolen kl. 08.00.  
 
 
 

 
 
 

7. Invitation til valgaften   HM/CM 
 
Kære skolebestyrelse (Formand og Næstformand) 
 
Viborg Lærerkreds afholder sammen med den lokale afdeling af Skolelederforeningen et vælger-
møde om folkeskolerne i Viborg Kommune.  
Vælgermødet foregår på Ungdomsskolen, Reberbanen 13 i Viborg tirsdag den 26. oktober 2021 
kl. 19.00-21.00, og tænkes afholdt som en paneldebat, hvor alle partier har mulighed for at stille 
med én kandidat.  
 
Meget mere om de nærmere detaljer følger. Indtil videre blot denne advisering til jeres kalender 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



8. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Fremtidens folkeskole i Viborg, Evaluering og opfølgning på skolebo-
den, drøftelse af sammenhængsmodellen, opfølgning på høringssvar vedr. det kommunale bud-
get – herunder hvorfor Hald Ege Skole er forsvundet ud af overslagsårene for renovering.  
 
 
  
 

 
 
 

9. Meddelelser 
 
- Forældrestormøde med Ditte Andersen er d. 05.10.21 og næste ordinære 

skolebestyrelsesmøde er d. 02.11.21 kl. 19.00 – 21.00.  
 

 
 
 

 
 
 
10. Evt. 
 

 
 

 


